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1. Verslag bestuur 2022 - 2023 
 
Herstart 
Sinds de ALV van 11 maart 2023 is het nieuwe bestuur een halfjaar in functie. Daarvoor hadden de huidige 
bestuursleden als lid van de Taskforce al enthousiast vergaderd. Het kon toch niet waar zijn dat er op de YVZ 
deur zou staan “Wegens omstandigheden gesloten"?! Sinds 11 maart 2023 heeft het bestuur in huidige 
samenstelling 7 keer vergaderd. Daarbij is de veelheid wat het vorige bestuur zo gretig en ambitieus heeft 
gedaan nog duidelijker geworden en ook dat het vorige bestuur in de basis organisatorisch en financieel op 
orde was. Zoveel pakt een nieuw bestuur niet zomaar op, zeker als de samenstelling nog niet compleet is. We 
zien dat wordt erkend dat een nieuw bestuur niet alles ineens kan doen, dat daar de kennis of netwerk nog niet 
voor is of simpelweg de tijd niet. We begrijpen tegelijkertijd ook het ongeduld en het breed gedragen gevoel 
dat verbetering voor het grijpen ligt. De uitdaging blijft dus: wie pakt het op...? Daar zijn we simpel en praktisch 
in: als het niet gaat zoals het moet, dan moet het zoals het gaat. Dat is hoe we nu herstarten als bestuur en hoe 
wij de wisselingen in vrijwilligers taken zien oppakken. Zo hebben de trainers al bijzonder waardevolle 
overleggen gevoerd die inzicht, verbinding en oplossingen hebben gebracht. 
 
Sportief én gezellig 
2022/2023 was een jaar waarin weer diverse clubrecords, persoonlijke records zijn aangescherpt. Dat is 
uitgebreid gevierd tijdens de slotdag. Belangrijker dan de harde tijden zijn het plezier in het samen optrekken. 
We hebben het niet alleen over de rijders en trainers. De vele vrijwilligers die goed en altijd goed bedoeld 
werken hebben daar vaak zichtbaar plezier in. De gezellige gesprekken op het terras in de bar van de 
Buytenbocht en langs het ijs zien we steeds vaker. Dat willen we ook zien. 
De jeugdcommissie is inmiddels opgericht en heeft een eerste bioscoop avond georganiseerd. Ideeën borrelen 
volop. We zien dat de tiener generatie groeit in verbinding onderling en daarmee met de club. Er is in het 
budget van 2023/2024 ruimte gemaakt voor iets dat ze nog zullen gaan verzinnen en waar de club plezier aan 
kan beleven. 
 
Samenwerkingen 
YVZ is aangesloten bij het KNSB en het gewest Zuid-Holland dat veel op de achtergrond regelt, zoals de 
ijstijden, gewestelijke trainingen en wedstrijden. De aangesloten clubs hebben via dit netwerk contact over 
diverse onderwerpen en dat varieert van schaats technische knowhow tot helmplicht, gedeelde trainingen en 
een verenigde inzet om schaatsbanen te behouden of inbreng bij plannen voor nieuwe schaatsbanen. Hier 
gaan we mee door en zien graag de ideeën in concrete samenwerkingen omgezet. 
 
Vooruitblik op 2023/2024 
Op deze ALV van 13 September 2023 is de vereniging, sinds de noodkreet op de ALV van 14 September 2022, 
op de kop af, ineens een jaar verder in haar kleurrijke historie. We hebben een zomerseizoen achter de rug en 
begin september is er alweer ijs. Klaar voor de start, ready, go!  
 
Het huidige bestuur heeft zich ingezet om veel schaatsuren van hoog plezier via YVZ te organiseren. De 
inschrijvingen voor volgend winterseizoen zijn inmiddels grotendeels binnen en de contributiestijging is 
gelukkig beperkt gebleven. Het bestuur blijft zich inzetten voor een betaalbare en bereikbare sport voor 
iedereen. Het is immers zonde als financiële problemen een reden zijn voor leden om niet te schaatsen of te 
vertrekken. Het ledenaantal is helaas ook dit jaar iets afgenomen. 
 
Het bestuur ziet als grootste uitdaging om de wisselingen van vrijwilligers soepel te laten verlopen inclusief de 
aankomende wisselingen in bestuur. Al het goede werk dat vaak op de achtergrond wordt gedaan en hier 
beschreven staat in het jaarverslag verdient het om sneller zichtbaar te worden. Complimenten aan iedereen 
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die de vereniging een warm hart toedraagt en eraan meewerkt in welke vorm dan ook. Op naar een volgend 
jaar met plezier en verenigd enthousiasme in het schaatsen! 
 
Daan de Jong – voorzitter IJsvereniging Zoetermeer 
 
 

2. Bestuurssamenstelling 
 

Functie  
Voorzitter Paul Kok tot 11 maart 2023; daarna Daan de Jong 
Secretaris Frans Kasten; wordt vacature na ALV 13/9/23 
Penningmeester Marc Nieuwenhuijse tot 11 maart 2023; daarna vacature 
Technische Zaken Paul Kok tot 11 maart 2023; daarna Sandra Dekker 
Communicatie en Sociale Zaken Ester den Hertog-Alewijnse; wordt vacature na ALV 13/9/23 
Algemene Zaken Emiel Kaper tot 11 maart 2023; daarna vacature 

 
3. Financieel eindresultaat (verlengd) boekjaar 2022-2023 
 
Het boekjaar 2022-2023 betrof een verlengd boekjaar van 14 maanden: van april 2022 t/m juni 2023. Dit is 
vorig jaar aangekondigd en afgelopen jaar geëffectueerd zodat het boekjaar gelijk loopt met het KNSB-
boekjaar, een situatie die indirect voortvloeide uit de WBTR-wijziging – welke ook heeft geleid tot nieuwe 
verenigingsstatuten – en de geldstromen van de vereniging vereenvoudigd en transparanter maakt. 
Het resultaat van het afgelopen seizoen op – behoudens een verlengd boekjaar – was weer een ‘normaal’ 
winter- en zomerseizoen. De voorgaande boekjaren werden immers sterk beïnvloed door sluiting van de 
Silverdome oval en de COVID19 crisis. Het is geruststellend om te zien dat YVZ ook na deze jaren en tijdens een 
conventioneel seizoen financieel goed en stabiel draait. Dit resultaat in combinatie met de balans laat zien dat 
YVZ financieel een zeer gezonde club is. Er zijn voldoende beschikbare banktegoeden om aan de verplichtingen 
op balansdatum te voldoen én de om de kosten voor het aankomende winterseizoen te dragen. 
Zoals te zien in de winst-verlies rekening het boekjaar afgesloten met een verlies van 1.305,69 euro. Dit is 
weliswaar een trendbreuk met de winsten van vorige boekjaren (2021-2022: 611,84 euro en 2020-2021 
1.064,97 euro), maar wat op een begroting van 52.600 euro slechts is een afwijking van 2%. 
Deze situatie heeft – net als voorgaande jaren – ruimte gegeven aan verdere investering in 
trainingshulpmiddelen, vrijwilligers (presentjes, erelidmaatschappen), slotdag, het natuurijs en faciliteiten, 
clubhuisreparaties, webshop/digitale omgeving en het zo veel mogelijk inperken van verhoging van 
contributie- en trainingstarieven door indexering/inflatiecorrectie en doorberekening van kostenverhoging 
door bijvoorbeeld de Silverdome en De Uithof. 
 
De realisatie 2022-2023 was anders dan begroot door voornamelijk eenmalige gebeurtenissen die elkaar 
financieel grotendeels hebben gecompenseerd: 

• Afgelopen jaar is het restant van de schenking van HVZB (volgend uit de opheffing van Hardrij 
Vereniging Hazerswoude Benthuizen) van EUR 1.727,66 volledig benut voor het bestemde doel van 
jeugdprojecten en materialen. 

• Natuurijs heeft extra inkomsten opgeleverd in contributie natuurijs en kantine omzet  
• Zomertraining inkomsten zijn iets hoger dan begroot aangezien dit vanwege de verlenging van het 

boekjaar 2 jaren betreft: zomer 2022 en zomer 2023 
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• De exploitatiekosten van het clubhuis zijn hoger dan begroot vanwege een navordering op de 
energienota terwijl er vorig jaar juist een teruggave was; tevens zitten hier ook 2 maanden extra huur 
en kosten van energie verrekend. 

• De introductie van de nieuwe kledinglijn via Bioracer is aanleiding op de resterende voorraad tegen 
kortingen te gaan verkopen en is daarom afgewaardeerd tot een lagere waarde.  

3.1 Seizoen 2023-2024 
Het bestuur streeft naar een realistische en sluitende begroting voor het winter- en zomerseizoen 2023/2024. 
Het algemene beeld van stijgende kosten door inflatie treft ook YVZ. De kosten van het gewest en trainers 
worden zoveel mogelijk doorbelast aan de leden die de ijstijd en trainingen gebruiken en hiermee is reeds 
rekening gehouden in de tarieven zoals bekend bij inschrijving. Het bestuur is voor een dekkende begroting 
verder afhankelijk van ontwikkelingen van ledenaantallen voor de contributie inkomsten die dienen ter dekking 
van de algemene kosten. De begroting is in de recente historie een goede graadmeter van de realisatie 
geweest. Op deze basis wordt voortborduurt, met de volgende aanpassingen: 

• Het bestuur houdt rekening met een algemene kostenstijging van 5% en ongeveer gelijkblijvende 
ledenaantallen. 

• Er is voorzichtigheidshalve geen rekening gehouden met substantiële sponsorbijdragen en overige niet 
planbare inkomsten uit natuurijs.  

• De ijsveegmachines en inventaris in het clubhuis zijn nagenoeg volledig afgeschreven en raken op 
leeftijd. Om bij gunstige ijscondities weer een goed winterseizoen met natuurijs te kunnen draaien 
wordt in de begroting rekening gehouden met onderhoud van machines.  

• Voor de jeugdcommissie is een bedrag van 1.000 euro begroot voor nog te verzinnen activiteiten.  
Mede gezien de sterke financiële positie is besloten de contributieverhoging te beperken tot 5%. 
 
Zie voor een uitgebreid overzicht het aparte document “Winst en Verlies 2022/2023 op onze website. 
 
Daan de Jong – voorzitter IJsvereniging Zoetermeer 
 
 

4. Shorttrack 
 
Afgelopen seizoen begon al vroeg. Doordat de Police- & Firegames vanuit Rotterdam werd georganiseerd werd 
de SilverDome in juli gebruikt voor de ijshockeywedstrijden. SilverDome besloot het ijs de rest van de 
zomerperiode te laten liggen. Het officiële schaatsseizoen begon in de SilverDome hierdoor al begin 
September. Mede doordat we op de SilverDome al vroeg alles in gang hadden gezet, konden we vanuit YVZ de 
allereerste regiowedstrijd shorttrack organiseren. Dit werd een groot succes met ca. 130 deelnemers en een 
grote groep fanatieke vrijwilligers waarvan het merendeel van YVZ afkomstig was. Hulde voor iedereen die 
hierbij heeft geholpen! 
Het seizoen zelf is verder vlot verlopen zonder al te veel uitval waar we in voorgaande jaren vaak mee te 
maken hadden. Al met al een geslaagd seizoen! 
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Waar we goed over na moeten denken is hoe we leden aan YVZ blijvend aan ons kunnen verbinden. YVZ heeft 
zelf geen shorttrackijs maar huurt dat van de baancommissie. Het uur op de vrijdag is voor beginners en het 
uur op de woensdag voor gevorderden/wedstrijdrijders. Deze uren worden bij ons vrijwel volledig ingevuld met 
jeugdige rijders, wat het voor de oudere shorttrackers onaantrekkelijk maakt om daar te blijven trainen. 
Hierdoor verliezen we leden aan verenigingen om ons heen.	
Tot slot wil ik mededelen dat dit mijn laatste verslag is als coördinator shorttrack. Vanaf heden nemen Marion 
en Edwin Stenneke deze rol van mij over. Ik wens hen beide heel veel succes hiermee!  
Ik blijf wel actief in het bestuur van de Gewestelijke Technische Commissie Shorttrack dus het contact met YVZ 
zal er niet minder op worden.   
 
Daan den Hertog – coördinator shorttrack 
 

5. Jeugdschaatsen en Skeeleren 
 
Verslag wordt wellicht bij de ALV uitgedeeld. 

 
Bij aanvang van het seizoen heeft Vermeulen de baan geveegd zodat die er weer schoon bij lag. 
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6. Langebaan schaatsen 

6.1 Recreanten 2022 - 2023 
 
Uithof 
De groep (oudere) recreanten op de Uithof was dit jaar alleen op de maandagavond. Op de ander dagen was er 
wel mogelijkheid tot schaatsen maar dan zonder trainer.  
 
Op de maandag is het een gemengde groep met grofweg drie niveaus en één trainer. Door het programma een 
beetje aan te passen hoop ik dat iedereen voldoende uitdaging en aandacht heeft gekregen. 
Aan het einde van het seizoen kon er dit jaar gelukkig weer een clubkampioenschap worden georganiseerd. 
Alleen jammer dat niet iedereen aanwezig kon zijn om zijn/haar vorderingen te meten aan een persoonlijke 
beste tijd van het jaar. Wellicht een doel voor volgend jaar. 
 
Om een betere verdeling qua trainingsgroepen te kunnen aanbieden zijn er binnen YVZ dringend nieuwe 
trainers nodig. Mocht je interesse hebben om wat voor YVZ te betekenen op gebied van training-/les geven, 
schroom dan niet en meld je aan. 
Dit jaar is Alwin vd Brand gestart met de trainers opleiding ST2 en hij hoopt hem komend winterseizoen af te 
sluiten met het behalen van zijn diploma. Hopelijk zal zijn enthousiasme meer aspirant trainers opleveren. 
Met een wat grotere groep gemotiveerde trainers kunnen we er voor zorgen dat ook in de toekomst binnen 
YVZ voldoende trainingsmogelijkheden kunnen blijven aanbieden. 
 
Ik wil hierbij tevens iedereen bedanken voor zijn inzet en de gezelligheid het afgelopen jaar. Ik hoop dat we 
komend jaar weer een groot aantal schaatsliefhebbers kunnen ontmoeten op de Uithof.  
 
Met sportieve groet, 
Richard Vrolijk – schaatstrainer en coördinator recreanten 
06 24686480 
r.j.vrolijk@gmail.com 
 

6.2 (Wedstrijd-) schaatsers Uithof Langebaan 
 
Op dinsdag 1 en vrijdag 1 waren de trainingen voor pupillen en junioren. 
Dinsdag onder leiding van Wijnand en Chantal, vrijdag onder leiding van Esther, Chantal en Emiel. Helaas kon 
Emiel niet aanwezig zijn bij alle trainingen wegens een ongelukkige val op het ijs.  
Op vrijdag trainden Luke, Nick, Gio, Joey bij het Talententeam, aangevuld met Fleur, Sara, Kai (in de loop van 
het seizoen) en Indy.  
 
Wedstrijden werden er gereden op zondagmorgen of zondagavond en een enkele keer zaterdagavond. De 
coaching werd vooral gedaan door Wijnand en Chantal.  
Daarnaast gingen wedstrijdrijders ook wel eens hun geluk beproeven bij wedstrijden elders, waaronder op 
Thialf. 
De pupillen en junioren hebben veel PR’s gereden en zijn vooruitgegaan in ervaring, uithoudingsvermogen en 
techniek. Dat was ook terug te zien in de promoties naar hogere wedstrijdklassen. 
Een aantal Uithof beginners van Chantal ging zo snel vooruit dat ze konden ‘doorstromen’ naar de gevorderde 
groep van Wijnand.  
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Bij het Zuid Hollands Kampioenschap deed YVZ weer mee. Er waren podiumplaatsen voor Fleur Alkemade (1ste 
plek); Luke Bavius (3de plek) en Jeroen van Voorden  (1ste plek). 
 
Deelnemers ZHK 
* Pupillen:  Fleur, Fay, Jasmijn en Mara bij de meisjes; Kai bij de jongens. 
* Junioren C: Lisa en Sara bij de meisjes; Luke, Nick en Gio bij de jongens. 
* Junioren B:  Joey en Indy. 
* Junioren A:    - 
* Senioren:  Jeroen. 
* Masters 55+:  Lex was uitgenodigd. 
 
Bij het Nationaal pupillentoernooi deden Fleur en Fay mee. Fay werd 19de en Fleur schaatste zich naar de 
eerste plek! 
Fleur liet zich op meer toernooien zien en won dit jaar ook de Vikingrace in haar leeftijdscategorie! 
 
Gio en Luke hadden zich geplaatst voor de Supersprintwedstrijd. Gio werd 10de; Luke 14de. 
Gio, Luke en Indy zijn uitgenodigd voor de Zilveren Bal in Leeuwarden. Dit is een supersprintwedstrijd voor de 
snelste rijders van Nederland in hun leeftijdscategorie. 
Indy werd 21ste, Luke 14de en Gio 8ste. 
 
Nick, Luke en Gio werden ook uitgenodigd voor de selectiewedstrijd voor het NK Allround junioren C in Tilburg. 
Nick en Luke mochten door naar de volgende selectieronde in Utrecht (NSSV toernooi) en werden daar 
respectievelijk 27ste en 25ste. Dat bleek helaas net niet genoeg voor het NK Allround Junioren C in Utrecht, 
maar wel een hele goede prestatie. 
 
Nico pakt op 80-jarige leeftijd ook zo hier en daar zijn wedstrijden mee. Hij deed mee aan het WK masters in de 
categorie 75-80. Daar werd hij 5de, maar als ze hem als enige in zijn eigen categorie (80+) hadden geplaatst, 
dan was hij natuurlijk nummer 1. 
 
Voor het volgende seizoen behaalde (wederom) de volgende YVZ-ers de tijden voor IJsfaciliteit: Fleur, Kai, Gio, 
Nick Endeveld en Jeroen. 
Luke en Nick Barendse zijn uitgenodigd om bij het Gewest te komen trainen. Daar zijn ze met ingang van april 
2023 mee gestart.  
 
Het seizoen van de (wedstrijd)rijders Uithof langebaan werd afgesloten met een uitje bij Dekker Sport: lekker 
samen bowlen en pizza eten. 
Uiteraard komt een seizoen Langebaan (wedstrijd-)rijders op de Uithof niet tot stand zonder betrokken trainers 
en ouders. De pupillen en junioren hebben dan ook hun trainers met een leuk cadeau bedankt! 
 
Sandra Dekker - coördinator Langebaan Uithof  
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7. Zomertrainingen 
 

7.1	Droogtraining	“oudere jeugd”	
Ook dit jaar zijn we weer gestart met de zomertrainingen op de woensdagavond. De enthousiaste groep 
“oudere jeugd” bestaande uit 7 mannen en 3 vrouwen (van circa 25 tot 80 jaar) staan elke week klaar om zich 
voor te bereiden op de komende winter. Ondanks de verschillen qua leeftijd en kunnen is er voor iedereen wel 
een uitdaging om zich te verbeteren.  
 
Mede dankzij de aanschaf van nieuwe trainingsmaterialen wordt bij iedereen de lat weer een stukje hoger 
gelegd.  
Maar ook voor de zomertrainingen geldt dat we geen training kunnen blijven garanderen als er geen nieuwe 
aanwas is in trainers. Mocht je interesse hebben om wat voor YVZ te betekenen op gebied van training-/les 
geven, schroom dan niet en meld je aan. 
Met een wat grotere groep gemotiveerde trainers kunnen we er voor zorgen dat ook in de toekomst binnen 
YVZ voldoende trainingsmogelijkheden kunnen blijven aanbieden. 
 
Ik wil hierbij tevens iedereen alvast bedanken voor zijn inzet en de gezelligheid de zomer. Ik hoop dat we 
komende winter onze inzet kunnen verzilveren in een blessurevrij en goed winterseizoen op het ijs met nieuwe 
PR’s en/of veel schaatsplezier.   
 
Fietstraining 
Vanwege het geringe aantal (oudere) fietsers en de toch wel drukke trainingsschema van de jeugd binnen de 
diverse talenten groepen is er deze zomer geen gezamenlijke fietstraining op de donderdagavond gestart. 
 
Met sportieve groet, 
Richard Vrolijk 
06 24686480 
r.j.vrolijk@gmail.com 
 

7.2	Droogtraining	“mini’s”	
Er is deze zomer ook droogtraining gegeven aan de mini’s. Wijnand heeft droogtraining op de woensdag 
gegeven aan de groep 12-18 jarigen. Dit was een groep van 15 rijders. Dit zijn allemaal langebaanrijders op de 
Uithof. Doelen van de trainingen waren conditie, kracht, techniek en souplesse. In een afwisselende reeks van 
trainingen is er met veel plezier samen getraind. Naast het feit dat de groep zo lekker fit het schaatsseizoen in 
gaat, komen ze ook om gezellig samen te sporten onder leiding van een kundig coach en motivator. 
 
Wijnand heeft dit jaar ook voor het eerste een looptraining gegeven voor wie dat wilde, maar ook werd de 
doelgroep 12-18 jaar. Er deden 13 rijders mee. Deze training was op de vrijdagavond. In een opbouwend 
programma, met hartslagmeters en voor ieders niveau een trainingsopbouw voor de 5 kilometer, zijn er heel 
wat kilometers afgelegd. De doelen van de training is conditie en uithoudingsvermogen opbouwen en leren 
omgaan met schema’s. De proef op de som wordt de Geuzenloop eind september. Halen alle YVZ-ers de finish 
of in welke tijd ronden zij hun 5 kilometer af.  
 
 

mailto:r.j.vrolijk@gmail.com
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8. Talentengroep Centraal 
 
Wordt wellicht bij de ALV uitgedeeld. 
 
 

9. Schaatsen slijpen bij YVZ 2022 - 2023 

9.1 De slijpploeg 
Dit jaar hebben we weer zonder corona beperkingen kunnen slijpen. Ook tijdens de korte natuurijs periode 
hebben we een slijpgroepje op de been kunnen brengen voor wat extra inkomsten voor de vereniging, en 
natuurlijk het schaatsplezier met scherpe schaatsen. 
Dit jaar hebben we weer een extra slijpochtend kunnen houden voor de clubkampioenschappen. 
Ook worden de huurschaatsen van de kennismakingslessen aan het begin van de kennismakingscursus geslepen 
en de ronding gecontroleerd.  
Naast de slijpploeg is er altijd iemand van de kantineploeg voor een kopje koffie en ouderwetse gezelligheid.  

9.2 Het slijpen 
Het afgelopen seizoen hebben we tijdens de slijpdagen totaal: 
- 80 paar schaatsen geslepen (à € 6,00 per set voor het slijpen); 
- 38 paar schaatsen gerond en geslepen (à € 8,00 per set ronden incl. slijpen); 
- 1 paar veters verkocht (à € 3,00 per paar). 
Daarnaast hebben we tijdens het natuurijs een paar overgebleven schaatsen uit de in het verleden gehouden 
ruilbeursdagen verkocht voor 10 euro. 
 
De totale omzet bedroeg dit jaar € 797,- vergelijkbaar met vorig jaar.   
 
De extra aandacht op de website heeft ook dit jaar weer zijn effect gehad.  Ester en Daan bedankt hiervoor, graag 
volgend jaar weer :)  
Ook de stimulans bij het jeugdschaatsen heeft veel slijpactiviteit opgeleverd en meer bewuste ouders; TOP ! 
 
Bij de jeugdige schaatsers wordt de wens om zelf te kunnen slijpen steeds groter. Voor deze schaatsliefhebbers 
staan wij open om meer ervaring op te doen en onder begeleiding van ‘oude rotten’ de fijne kneepjes van het 
slijpen te leren. Afgelopen jaar heeft Joey v.d. Berg genoeg ervaring opgedaan om zijn eigen schaatsen te slijpen 
(zelfs voor belangrijke wedstrijden) en niet zonder succes! Daarmee is Joey tevens onze jongste aanwinst binnen 
de slijpploeg. 
Dus als je wat wil leren of meer ervaring wil opdoen met betrekking tot het slijpen meldt je dan even bij mij.  
  
Op de slijpdagen zijn ook niet leden van harte welkom om hun schaatsen te laten slijpen. We kunnen echter 
alleen langebaan en shorttrack schaatsen slijpen. Voor rondingen zijn we beperkt  vanaf 15 tot circa 24 m (dus 
shorttrack met veelal verschillende rondingen van 8 tot 12 m kunnen we niet ronden, maar wel slijpen). Het 
ronden is ook niet elke keer nodig, meestal is 1 x per jaar genoeg. Voor het slijpen raad ik aan dit minimaal na 8 
x schaatsen te doen. Dus schaats je 2x per week dan elke maand slijpen (bij 1x per week om de maand). 
 
Tevens wil ik hierbij iedereen bedanken voor zijn medewerking het aflopen seizoen en hoop ik dat we volgend 
jaar weer met een gemotiveerde slijpploeg de leden van YVZ van dienst te kunnen zijn.   
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9.3 Slijpoverzicht van de laatste 3 jaar 
 

 
Richard Vrolijk	-	coördinator slijpploeg 
slijpen@yvz.nl of r.j.vrolijk@gmail.com 
 
 

10. Communicatie & Sociale Zaken 

10.1	 Communicatie 
 
Communicatie vindt net als de voorgaande jaren plaats via de mail/website/clubapp/whatsapp en 
social media. De website is voornamelijk bedoeld voor informatie over de vereniging en trainingen. 
Op social media worden (naast de mail) aankondigingen/ foto’s van trainingen en behaalde 
prestaties/wedstrijden gepost.  
Dit verloopt zonder problemen. De clubapp is nog niet echt optimaal gebruik van gemaakt. Wel is 
hier snel en gemakkelijk clubinformatie en linkjes te vinden. Er wordt gekeken voor extra modules 
aan te schaffen voor het inschrijven van trainingen. Dit zijn we aan het onderzoeken i.v.m. de Wet op 
de Privacy en het eventueel afschaffen van de whatsapp groepen. Er zijn nog veel meer opties 
mogelijk bij AllUnited en de Clubapp maar hier zijn wel weer (serieuze) kosten aan verbonden. Meer 
informatie volgt later. 
 

mailto:r.j.vrolijk@gmail.com
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10.2	 Sociale	Zaken	
 
Helaas hebben wij het Halloween feest moeten afzeggen door te weinig aanmeldingen. Wij hopen dat er 
komend jaar meer belangstelling is voor (thema) feesten.  Wel is voor de 2e keer de prijsuitreiking van de 
clubkampioenschappen in het clubhuis gehouden. Er is rekening gehouden dat het niet te ver na de 
kampioenschappen was en met de tijden i.v.m. de leeftijd van onze jongere jeugdleden. Dit jaar heeft het 
bestuur een buffet geregeld die voor alle leden en familieleden gratis was! Conclusie: een groot succes! Het 
eten was voortreffelijk en een hoop blije gezichten bij de prijsuitreiking want zoals elk jaar is er voor iedereen 
prijs! Ook hier is ons motto: meedoen is belangrijker dan winnen.  
 
Ook zijn wij dit jaar 3 leden van verdienste rijker! We hebben namelijk afscheid genomen van onze voorzitter 
en technische zaken, Paul Kok. Na zijn jarenlange inzet verdiende dat wel een waardering. Maar ook Jan 
Dobbe. Ook hij kreeg een blij van waardering voor zijn inzet voor YVZ maar dan als jeugdtrainer en als de man 
met de baard….  
Daarnaast hebben we niet nog een vrijwilliger lid van verdienste benoemd maar een lid. Nico Woldendorp is 
namelijk ons ouds schaatsend lid. Inmiddels heeft hij de leeftijd van 80 al bereikt. Zijn passie en inzet is een 
groot voorbeeld voor de gehele vereniging. 
 

 
 
Helaas moet ik jullie melden dat ook voor mij dit mijn laatste verslag is. Ik stop met al mijn taken bij YVZ. Ik heb 
altijd met veel enthousiasme, tijd en energie in YVZ gestopt maar krijg er geen voldoening meer voor terug. Het 
afgelopen jaar is er binnen het bestuur en de verenging veel veranderd waardoor ik er nu een punt achter zet. 
Ik hoop oprecht dat er snel een opvolger komt en mijn taken wilt overnemen. Niet alleen mijn taak maar ook 
voor alle andere vacatures die open staan bij YVZ. 
 
Ester den Hertog - redactie YVZ 
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11. Natuurijs 2021-2022 
	
Ook seizoen 22/23 kan voor YVZ worden gezien als succesvol op het gebied van natuurijs. Goed het kan altijd 
sneller, langer en drukker op onze baan maar duidelijk is dat de basis van YVZ er staat. De basis is natuurlijk de 
set aan voorwaarden waaraan voldaan moet worden om succesvol een natuurijsbaan te kunnen openen. Dit 
seizoen is extra gebleken dat het snel en adequaat kunnen reageren op een gunstige verandering van het weer 
één van die voorwaarden is. De kou kwam namelijk al vroeg in het seizoen en door snel reageren van alle 
vrijwilligers kon de boel rap onder water gezet worden en de baan al in week 50 van 2022 open! 
 

 
 
Het stemt elke winter weer vrolijk om al die bereidheid te zien bij enthousiastelingen voor natuurijs en soms 
zijn niet-leden of niet-schaatsers zelfs bereid om mee te helpen. Ook richting die mensen is de dank van de 
vereniging groot voor de hulp in het afgelopen seizoen!  
Verder is wederom gebleken dat het natuurijs-gebeuren het beste platform is om de ijssport te promoten en te 
zorgen voor nieuwe impulsen (lees: zowel sportief, maatschappelijk als financieel). 
 
Evaluerend lijken bij YVZ de onderdelen bar, communicatie en kaartverkoop qua vrijwilligers goed op orde 
maar blijft in de praktijk de spoeling op het gebied van ijs maken en het beheersen van alle techniek die daarbij 
komt kijken wat dun, de parate eenheid daarvoor is helaas te klein. Uitval of afwezigheid (bijvoorbeeld 
vanwege werkverplichtingen) daar zouden best eens voor vertraging van het ijs kunnen zorgen. Dat blijft nog 
steeds een aandachtspunt. 
 
Tot slot blijft er op het gebied van materieel en verbeteringen aan de baan natuurlijk ook altijd wat te wensen 
over. De natuurijscommissie heeft voor enkele wensen op dit gebied een verzoek ingediend bij het bestuur en 
mogelijk kunnen aantal zaken nog in het slot van de zomer en de herfst worden doorgevoerd. In alle gevallen 
kijkt de commissie er weer naar uit om ook het komende seizoen de natuurijstraditie in Zoetermeer levend te 
houden!! 
 
Elmer Eradus 
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12. Clubkleding 
 
Voor de clubkledingafdeling staat het afgelopen seizoen in het teken van continueren van de lijn die we eerder 
hebben getrokken. Door het proces van bestellen en beheren van voorraad zoveel mogelijk te automatiseren 
kan het takkenpakket van clubkledingcommissie tot het minimum worden beperkt. Onze leden kunnen 
clubkledingartikelen zelf via de webshop bestelling plaatsen en er hoeft nog alleen maar fysiek uitgeleverd te 
worden tijdens trainingen of slijpochtenden.  
Na het afscheid te hebben genomen van de oude kledinglijn en te hebben overgestapt naar Bioracer kleding, 
komen dit jaar nieuwe YVZ helmen. De oude YVZ helmen zijn alweer ouder dan 7 jaar en dat betekent dat ze 
i.v.m. veiligheid vervangen moeten worden. De keuze voor leverancier van onze nieuwe helem is gevallen op 
Nice. De Nice schaatshelm heeft als eigenschappen lichtgewicht (265 gr), voorzien van een goede ventilatie, en 
heeft een 3D aerodynamische design. De belangrijkste is dat de helmen zijn gemaakt van schok absorberend 
materiaal en voldoen aan de gestelde certificering door ASTM en hierdoor is hij door ISU en KNSB 
goedgekeurd. 

 
 
Voor de komende tijd ligt het focus op het verder beperken van voorraadartikelen (bijvoorbeeld kleding van 
Zaes/AGU welke op de plank nog liggen) tot een minimum, zodat deze niet drukt op de balans van de 
vereniging. Samen met opening van schaatsseizoen 2023/2024 willen we daarom een verkoop van 
voorraadartikelen -tegen een aantrekkelijke prijs- gaan organiseren.  
Verder is onze planning dat we een aantal pas-sessies voor de leden door het jaar heen blijven organiseren, 
zodat iedereen de juiste maat van skeeler-, fiets-, en schaatskleding kan bestellen. 
 
Luki Budiarto – Clubkledingcommissie 
 
 

13. Het Clubhuis 
 
Wordt wellicht bij de ALV uitgedeeld. 
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14. Ledenoverzicht 
 
Peildatum 1 mei               

Leden Pupil JunC JunB JunA nSen Sen Vet/Mas Totaal 

93/94 178 40 18 7 9 111 109 472 

94/95 216 45 25 6 7 129 126 554 

97/98 271 45 32 22 9 95 184 658 

98/99 297 45 33 30 13 115 206 739 

99/00 286 35 33 26 12 106 206 704 

00/01 280 42 32 18 19 73 194 658 

01/02 277 36 22 21 20 75 183 634 

02/03 298 32 29 27 14 87 204 691 

03/04 318 40 31 14 17 85 194 699 

04/05 280 44 23 20 30 61 193 651 

05/06 247 39 23 23 24 62 183 601 

06/07 247 49 27 15 32 53 179 602 

07/08 233 53 31 15 25 63 158 578 

08/09 197 53 35 21 18 48 158 530 

10/11 116 36 39 32 37 51 131 442 

12/13 129 19 22 27 37 49 122 405 

13/14 117 28 22 22 38 53 121 401 

15/16 111 12 18 18 35 46 97 337 

16/17 78 24 10 15 35 53 90 305 

17/18 57 15 5 12 22 40 68 219 

18/19 84 15 13 6 21 54 79 272 

19/20 61 10 16 10 13 48 69 227 

20/21 61 11 6 10 11 40 67 206 

Peildatum 1 juli                 

21/22 53 19 9 4 8 37 65 195 

22/23 61 17 10 4 4 29 63 188 

 
Ontwikkeling van ons ledenaantal  
Dit jaar is het ledenbestand afgenomen met 8 leden.  Het ledenaantal daalt vanaf de groep neo-senioren (14) 
terwijl het aantal jeugdleden juist is toegenomen (7).  Het aantal nieuwe leden was 30 waarvan er 5 via het 
zomerlidmaatschap zijn doorgestroomd naar een volledig lidmaatschap. 35 leden hebben opgezegd.  
Ongeveer 1/3e was tot 3 jaar lid, de overige langer, tot 23 jaar. Het aantal zomerleden is 9. Hiervan zullen er 
hopelijk ook weer een aantal doorstromen naar een volledig lidmaatschap. De koude-periode in december 
heeft 107 natuurijsleden opgeleverd waarvan 63 eenmalig maar dus 44 voor onbepaalde tijd.  
Er is geen doorstroming geweest van natuurijsleden naar het volledig lidmaatschap. 
 
Frans Raes – ledenadministratie  
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